
Grundejerforeningen Maltevang Hillerød, den 12. September 2017 
 v / Nina Schertiger 

Maltevang 20 
3400 Hillerød 
Tlf. 25 26 13 47 
Email nina.schertiger@gmail.com  
 

 
Referat af:  

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 12. september 2017 kl. 19.30 hos Niels Martin (#36) 
 
Til stede: Ole J, Ole F, Niels Martin, Michael og Nina  
Referent: Nina  

 
Agenda;  

1. Velkomst og kort opdatering siden sidste møde  

2. Gennemgang af åbne opgaver  

3. Planlægning af havedag  

4. Økonomi  

5. Eventuelt  

Referat;  
1. Velkomst og kort opdatering siden sidste møde  

a. Kommunen har allerede taget fat på deres nye opgave med at passe fortov ud til Skov-
ledet og Stubbevang, idet der i den forløbne uge er blevet renset fliser og skåret kanter 

på Skovledet 😊 endnu en fordel at sløjfe lågerne 
b. Vi havde en rigtig god grillfest – hvor der var 26 deltagere, hvoraf der var 5 børn – det 

var hyggeligt og vejret var OK 
c. Arbejdet i tunnelen synes, at være færdigt, da støjen er forsvundet  
d. Græsslåningsplanen har behov for at køre nogle uger længere – grundet den store 

mængde regn der er kommet i sommer, som gør at græsset stadig vokser rigtig meget. 
Bestyrelsen slår det de kommende uger. Bestyrelsen kommer med oplæg til græsslåning 
inden næste sæson, så vi har en plan som dækker hele perioden i tilfælde af en våd 
sommer – både starte lidt tidligere og slutte lidt senere 

e. Kryger går i gang med at fjerne låger osv indenfor de kommende dage – Freddy har bedt 
om at få nogle af de sten der fjernes – er der andre der skal bruge sten? Besked til Nina 

2. Gennemgang af aftalte opgaver  
a. TV løsning / antenneforening – undersøge hvilke muligheder der er inden næste gene-

ralforsamling. Nina har talt med YouSee Foreningsafdeling: 
i. Vi har for nogle år siden opgraderet vores system og der er på nuværende tids-

punkt noget binding tilbage 
ii. Vi kan godt ændre vores aftale til at indeholde mindste pakken og så kan den 

enkelte beboer selv opgradere efter behov - vi kan også godt nedlægge for-
eningsordningen (selvfølgelig under de betingelser vi allerede kender) 

iii. Fordelene ved at være i en forening er iflg. YouSee at vi får “stordrift fordele” 
som indebærer at vi får rabat: 

• Den store pakke betaler vi 487- for pr måned - uden forening betaler 
man 544,-  

• Når vi er i en forening køber mobiler, så opspares der rabatter som kan 
indløses næste gang man køber en mobil - det får man ikke som indivi-
duel kunde 
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• Der er en lille rabat 25-50,- for bredbånd - som man ikke får hvis man er 
individuel 

▪ Næste spørgsmål der skal undersøges er den ny lovgivning om antenneforenin-
ger i relation til vores forening (Nina) 

o Hjemmeside 
▪ Der er kun problemer med hjemmesiden for Michael – vi arbejder på at finde en 

løsning – så vi har i bestyrelsen besluttet at det er OK at smide det gamle papir 
arkiv ud. Hvilket bliver gjort efter havedagen den 24. september hvis der ikke er 
kommet nogen indvindinger inden da 

3. Planlægning af havedagen 
a. Dato: Søndag den 24. september kl. 10-13 
b. De to gamle græsslåningsmaskiner smides ud på havedagen 
c. Der bestilles afhentning af flis (Nina) 
d. Der skal arrangeres hvem der kan køre trailer – Nina undersøger med Åge, Troels og Villy 
e. Drikkevarer på køl (Nina) 
f. Bage en kage og kaffe mm (Nina) 
g. Te (Niels Martin) 
h. Kaffe (Michael) 
i. Opgaver: 

▪ Havemøbler på plads i skuret 
▪ Klippe buske ud imod Maltevang og Skovledet 
▪ Klippe godt ned ved p-plads udkørslerne 
▪ Klippe bagstien 
▪ Luge bedet i #10 til #16, samt helt op til p-pladsen 
▪ Klippe grene der hænger lavt på hele området 
▪ Klippe omkring terrassen 
▪ Check tagrender 
▪ Klippe godt til omkring lamper 
▪ Skære kanter på fælles stier hvor det stadig mangler 

4. Økonomi  
a. Økonomien har det godt 

5. Eventuelt  
a. Der bestilles eftersyn/service til den nye græsslåningsmaskine og sneryderen inden vin-

teren (Ole J) 
b. Nina kom med en ide om at fjerne fliserne f.eks. fra #40 til #18 på bagstien, og i stedet 

have græs – det vil spare os for arbejde med ukrudt osv – samt oprettelse/nye fliser – og 
nu da lågerne lukkes, så vil dette stykke blive endnu mindre brugt. Vi taler lidt mere om 
det og tager det med på et senere tidspunkt når der skal planlægges hvad vi gør med 
stierne fremover 

c. Den nye snerydningsplan – nu hvor vi ikke længere skal holde Skovledet og Stubbevang 
fri for sne/is – er i store træk kun vores p-pladser fremover. Det er meget positivt at vi 
ikke skal skrabe så meget sne længere – så det bliver en stor fordel for alle. Den nye 
sneplan laves på den måde at alle dem der har deres carport på p-pladsen ved Skovledet 
får en turnus i det område, og alle dem der har deres carport på den store p-plads får 
turnus på den plads. Det skulle meget gerne give en fair fordeling – Nina taler med Åge 
om at få den ny plan lavet og sendt ud. 

 

Tak for et godt møde og lækker servering Niels Martin 😊 

 
Hilsner Nina 


